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Information gällande Logpoint  

På grund av frånvaron av information kring utvecklingen av Logpoint-området 

har det hos kommunens revisorer funnits viss oro kring hur projektet fortskrider. 

Till följd av detta begärde och tillhandahöll revisorerna under maj månads 

sammanträde en genomgång av projektet av ansvariga tjänstepersoner. 

Revisorerna blev mycket positivt överraskade av utvecklingen, där det framkom 

att intresset är stort och att avtal finns för flertalet av ytorna.  

 

Vår uppfattning är att denna information bör gå ut bredare, på ett sådant sätt att 

det når medborgare och eventuella framtida intressenter. Logpoint-området är ett 

omfattande projekt med stort medborgarintresse. Det är därför viktigt att 

kommunicera kring utvecklingen för att undvika desinformation. 

 

För kommunens revisorer 

 

Berry Lilja  

Ordförande   


